

STARTERS

**SQUAD GOALS
MADE TO SHARE**

BUFFALO CHICKEN DIP

ديب بافلو تشيكن



30 SR

Dip into a creamy mix of shredded chicken, hot sauce, mixed with three cheeses (mozzarella, cheddar, and cream cheese). Served with your choice of pita chips or tortilla chips

استمتع بالتغميس بخليط الدجاج، صوص حار، وثلاثة أنواع من الجبنة (موزاريلا، تشيدر، وجبنة كريمية). مقدمة مع اختيارك من شيبس التورتيللا المكسيكي أو شيبس البيتزا

CHILI CHEESE DIP

ديب تشيلي تشيز



40 SR

Cream cheese, fries, our homemade tex-mex chili, topped with cheddar cheese. Served with your choice of pita chips or tortilla chips

طبقات من الجبنة الكريمة، البطاطا و خليط ال تكس مكس تشيلي و جبنة التشيدر. مقدمة مع اختيارك من شيبس التورتيللا المكسيكي أو شيبس البيتزا

SPINACH ARTICHOKE DIP

ديب الأرضي شوكي بالسبانخ



39 SR

Dip into a creamy mix of spinach, artichoke and cheese. Served with your choice of pita chips or tortilla chips

خليط السبانخ مع الأرضي شوكي وخليط من جبنة الموزاريلا والبارميزان. مقدمة مع اختيارك من شيبس التورتيللا المكسيكي أو شيبس البيتزا



HOTDOG

THE ONLY FORMATION YOU NEED THIS SEASON

CHILI CHEESE DOG

تشيلي تشيز هوت دوغ



32 SR

Truly the ultimate dog! Premium hotdog in a steamed bun topped with yellow mustard, tex-mex chili, and cheddar cheese. Served with fries

هوت دوغ فاخرة مغطاة بصوص الماسترد، تكس مكس تشيلي، وجبنة تشيدر. تقدم مع بطاطا مقلية

CHICAGO DOG

شيكاغو هوت دوغ



32 SR

Chicago's world famous premium hot dog in a steamed bun topped with mustard, pickles, relish, tomato slice, diced onions, and jalapeños. Sprinkled with celery salt and served with fries

أشهر هوت دوغ في شيكاغو، هوت دوغ فاخرة مغطاة بصوص الماسترد، مخلل، ريليش المخلل الحلو المفروم، طماطم، بصل، وهلابينو. مبهرة بملح الكرفس و تقدم مع بطاطا مقلية

ORIGINAL DOG

اوريجينال هوت دوغ



24 SR

Premium hotdog in a steamed bun, best enjoyed with mustard and ketchup.

هوت دوغ فاخرة مغطاة بصوص الماسترد والكاتشب. تقدم

With fries

مع بطاطا مقلية

29 SR



A GOAL FOR YOUR TASTE BUDS



CORN DOGS

كورن دوغز



30 SR

Hot dogs dipped in cornmeal batter and deep fried. Served with honey mustard sauce
من الأكلات المحببة للأطفال والكبار، قطع من الهوت دوغ مغمسة بخليط دقيق الذرة ومقلية. مقدمة مع صوص الهاني ماسترد

NACHOS

ناتشوز



39 SR

Tortilla chips topped with melted cheddar cheese and jalapeño served with salsa
رقائق التورتيللا الهلابينو مع جبنة التشيدر الذائبة مقدمة مع الصلصة

